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Abstract (en)
2.1. A box with a hinged lid (10) for cigarettes or the like is fitted with a printing carrier (13) which comprises a separate blank and is to receive items
of information, advertisements, etc. The printing carrier (13) is arranged on the box (10) such that part of it, namely an anchoring part (14), is located
within a lid (11) and another part of it, namely a visible part, projects out of the box and rests on the front wall (31) thereof. 2.2. The anchoring part
(14) of the printing carrier (13) is anchored releasably in the lid (11), to be precise by clamping in between inner lid corner flaps (19, 20) and a lid
upper wall (21). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Klappschachtel (10) für Zigaretten oder dergleichen ist mit einem aus einem gesonderten Zuschnitt bestehenden Druckträger (28) ausgestattet,
der Informationen, Werbehinweise etc. aufnehmen soll. Der Druckträger (28) ist so an der Klappschachtel (10) angeordnet, daß ein Teilbereich,
nämlich ein Verankerungsteil (29) innerhalb eines Deckels (12) liegt und ein anderer Teilbereich, nämlich ein Sichtteil, aus der Klappschachtel
herausragt und an dessen Vorderwand (31) anliegt. Der Verankerungsteil (29) des Druckträgers (28) ist lösbar im Deckel (12) verankert, und zwar
durch Einklemmen zwischen inneren Deckel-Ecklappen (19,20) und einer Deckel-Oberwand (21). <IMAGE>
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